
torsDAG 8. september 2011 FrostinGen  19

Åpningstider:
Man, tirs, ons, fre:  09.00 - 16.00
Torsdag:  12.00 - 20.00
Lørdag:  09.00 - 14.00

Velpleid
hud & fotterapi

Tlf.: 458 73 080

Vi har Shellac
• Påføres som en lakk 
• Holdbar som en gel
Bestill time!

Du finner oss i 2.etg 
på Frostasenteret

• Grunnarbeid og legging av 
belegningstein
• Kantstein
• Skifer
• Murer av betongprodukter og 
naturstein
• Skjøtsel og vedlikehold av pri-

vate og offentlige grøntarealer.
• Planlegging og prosjektering 
av ulike typer anlegg
• Brøyting, strøing og kosting av 
private og offentlige veier og 
plasser
• Drenering

Holmen Park & Anlegg As
Vi tilbyr alle tjenester innen anleggsgartnerfaget

Anleggsgartner, tlf. 48 20 81 52 / 47 62 38 83

Nord-Trøndelag Venstre 
ønsker økt samferdsels-
satsing. I pakken inngår 
utbedring av fem fylkes-
veger, deriblant vegen 
mellom E6 i Åsen og 
Frosta.

Janne Hopmo

Venstres fylkesleder og første-
kandidat til fylkestinget, André 
N. Skjelstad, tok turen til Frosta 
i forrige uke sammen med Karl 
Buchholdt fra Levanger Venstre. 
For å møte Frostas listekandidat 
Stig Morten Skjæran og snakke 
om fylkesvegen.

- Budskapet er at vi ønsker 
punktvis utbedring, sa fylkeslede-
ren. Gang- og sykkelveg i Åsen, 
bredere veg gjennom Branndalen, 
med linjeutbedring. Lysregulering 
ved Hoplatunnelen, som er en god 
midlertidig løsning, selv om tun-
nelen på sikt må utbedres. Målet 
er å få til en helhetlig oppgradering 
til slutt.

Stig Morten Skjæran peker 
spesielt på delen av Frostavegen 
mellom butikken til Svein Viken 
og Produsentpakkeriet Trøndelag 
på Vikaleiret. 

- Det er ren flaks at det ikke 
har skjedd en alvorlig ulykke på 
strekningen, mener han. 

At vegen til våren blir utbedret 
fra Vikadalen og forbi Vikengårdene 
er bra, men ikke nok. Det er uvisst 
hva som vil skje i området Svein 
Viken/gamle Esso i framtida. Der 

er det alt for lite plass til det meste, 
spesielt fotgjengere. Her må det 
tenkes trafikksikkerhet, mener 
Stig Morten. 

Både tog og veg
-Nord-Trøndelag Venstre ønsker 
også en satsing på hurtigtog mel-
lom Steinkjer og Trondheim. Vil det 
være økonomisk mulig å satse både 
på tog og veg?

-Vi ønsker finansering av et slikt 
tog ved å ta opp lån gjennom NTE, 
og vi mener det finnes midler til 
også å utbedre vegnettet, svarer 
André N. Skjelstad. 

Vegen mellom Frosta og Åsen 
må prioriteres. Frosta er helt avhen-
gig av standarden på fylkesvegen. 

- Den er veldig viktig for næringa 
på Frosta, sier Stig Morgen Skjæran. 
Næringa er helt avhengig av en god 
vegstandard. Også med tanke på 
trafikksikkerhet må vegen utbedres. 
Gang- og sykkelvegen fra sentrum 
slutter i dag ved Ravlosvebakken, 

men folk skal ferdes videre langs 
vegen. I Åsen tør ikke foreldrene 
la ungene bruke vegen gjennom 
Branndalen når de skal til og fra 
skolen. De kjører dem.

Levanger må være mer  
offensiv
Karl Buchholdt, medlem i Levanger 
kommunestyre, ønsker en mer 
offensiv holdning fra ordføreren i 
Levanger. 

- Det er viktig med samarbeid og 
helhetlige planer. Derfor har jeg tatt 

denne saken opp i kommunestyret 
i Levanger.

André N. Skjelstad mener 
Levanger og Frosta kommune må 
få et samarbeidsprosjekt på plass 
som kan ligge inne i en plan. Det er 
bestandig lettere å få gjennomslag 
ved samarbeid.

- Det er på tide å få gjort noe, 
avslutter Stig Morten Skjæran, godt 
gjort er alltid bedre enn godt sagt.

Møtet fant sted før veien i 
Branndalen raste ut.

Vil prioritere strekningen  
Åsen - Frosta

Venstre, på fylkes- og kommunenivå, ønsker å prioritere oppgradering av fylkesvegen mellom Åsen og Frosta. Karl Buchholdt (Levanger Venstre) 
t.v., André N. Skjelstad (NT Venstre) og Stig Morten Skjæran (foran, Frosta Venstre).


